
PROTOKÓŁ Nr XLV/14 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 4 lipca 2014 roku 

  
W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy  

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

  

1.     Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Orzelec 

Duży na lata 2014-2021 

2.     Podjęcie uchwał  budżetowych. 

3.     Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Łubnice w 2014 roku. 

4.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

5.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P.Przew. – został złożony wniosek o dofinansowanie remontu w Świetlicy Wiejskiej w 

Orzelcu Dużym. Jednym z załączników wymaganych do wniosku jest plan odnowy 

miejscowości, który został opracowany, zatwierdzony przez zebranie wiejskie na co jest 

podjęta stosowna uchwała ( w załączeniu ). Plan ten wymaga zatwierdzenia przez radę na co 

przygotowana została uchwała. Zapoznam teraz z uchwałą zebrania wiejskiego oraz z 

projektem uchwały rady. 

P. Kotlarz – z jakiego programu będzie to dofinansowanie 

P. Wójt – z PROW czyli Odnowy Wsi 

P. Bryk – kiedy ten wniosek był złożony 

P. Wójt – pod koniec czerwca 

Więcej pytań nie zadano 

Uchwała Nr XLV/155/14 

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Orzelec Duży na lata 2014-2021 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

Ad. 2 

  

P. Przew. – przedstawił treść uchwały dotyczącej zmian w budżecie gminy. Nie wniesiono 

uwag i pytań 

Uchwała Nr XLV/156/14 



w sprawie zmian budżecie gminy na 2014 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

Następnie przewodniczący przedstawił treść uchwały w sprawie zmiany prognozy finansowej 

Uchwała Nr XLV/157/14 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2014-2017 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

Ad. 3 

  

P. Sekretarz – zmiana tej uchwały polega na tym, że jak sami wiecie podjęliśmy decyzję, że 

nie podpisujemy umowy ze schroniskiem tylko podpisaliśmy z firmą na złapanie i 

przetransportowanie takiego bezdomnego psa i taki zapis musi się znaleźć w uchwale. 

Uchwała Nr XLV/157/14 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łubnice w 2014 

roku. 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

Ad. 4 

  

P. Wójt – odbył się Powiatowy Piknik Ekologiczny oceniany przez gości bardzo pozytywnie.  

Uczestniczyła w posiedzenia komisji rady oraz Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej. Odbyło 

się spotkanie w starostwie, jak pamiętacie deklarowaliśmy dopłatę do drogi powiatowej w 

kwocie 82 tysiące ale na przetargu cena się zmniejszyła i to dofinansowanie wynosi 72 

tysiące. Starosta chciał żebyśmy mimo tego przekazali 82 tysiące bo w innych gminach jest 

drożej oczywiście nie zgodziłam się. Uczestniczyłam w zebraniu wiejskim w Orzelcu 

dotyczącym uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości. Ponadto uczestniczyłam w wielu 

spotkaniach dotyczących świetlicy (kontenera) w Łyczbie, został on postawiony na 

prywatnych gruntach oczywiście za zgodą właściciela, ale właściciel zmarł a nowy nie życzy 

sobie świetlicy na swoim gruncie. Teraz trzeba poszukać nowej lokalizacji i 

przetransportować kontener. 

  

Ad. 5 

  

P. Przew. – 11 lipca jest oddanie do użytku wysypiska śmieci w Rzędowie, na które 

otrzymaliśmy zaproszenie, kto jest chętny jechać proszę się zapisywać po sesji bo musimy 

dzisiaj podać ile będzie od nas osób. 

Następna sprawa to wytypowanie przedstawiciela do pracy w Powiatowej Rady Rynku Pracy. 

  

Wytypowano – Annę Grajko 

  

P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  



Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

H.Rogala        Marian Komasara 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 


